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Transportudvalget har i brev af 21. september 2012 stillet mig følgende spørgs-
mål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V).

Spørgsmål nr. 1073:

Hvilke perspektiver ser ministeren for den fremtidige bevarelse og anvendelse 
af remisen i sammenhæng med Viborg kommunes helhedsplan for området på 
Viborg Banegård?

Svar:

Jeg har forelagt dit spørgsmål for Banedanmark, som oplyser:

”Banedanmark har længe arbejdet på en afhændelse af bygningerne til statens 
ejendomsselskab Freja, idet Banedanmark ikke har brug for bygningerne. I den 
forbindelse har Banedanmark arbejdet sammen med Viborg Kommune på at få 
fastlagt salgsarealet samt få afsat plads til et regnvandsbassin og stier i områ-
det.

Banedanmark vil afhænde bygningerne til Freja, idet Freja har mulighed for at 
indgå i et tæt samarbejde med kommunen og investorer mhp. udvikling af om-
rådet ift. kommunens helhedsplan.”

Med venlig hilsen

Henrik Dam Kristensen
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